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Informatie naar de raads(commissie)leden
UPDATE XLIX -  20211015
 
Geachte raads(commissie)leden,
 
Graag praat ik u bij over de afgelopen drie weken in de herfst van coronavirus. Drie weken van 
versoepelingen enerzijds. Van het gebruik van het corona toegangsbewijs anderzijds. Drie weken 
zonder 1,5 meter afstand. En een toename van het aantal besmettingen.
 
Cijfers
Na een daling in Zwijndrecht begon al snel een lichte stijging. Een stijging van 4 naar 5 besmettingen 
per dag met een forse stijging naar 8 per dag in de afgelopen week. We zijn in de herfst van corona 
gelukkig zo ver dat de cijfers over het aantal besmettingen minder relevant zijn dan voorheen. 

De opnames in de ziekenhuizen zijn maatgevend. Met een gemiddelde van 1 per week in Zwijndrecht 
zien we hier weliswaar een stijging, maar nog lang niet zorgwekkend als het gaat om beschikbare 
bedden. Naar de aard van het seizoen met veel griep en andere grollen, houden we de druk op de 
ziekenhuizen de komende weken goed in de gaten. Dat doet het kabinet ook in de aanloop naar een 
nieuw ijkpunt van geldende maatregelen op 1 november aanstaande.
 
Sinds dinsdag 12 oktober wordt het risiconiveau niet meer per Veiligheidsregio, maar voor het hele 
land bepaald. Dat risiconiveau is gebaseerd op het aantal ziekenhuisopnames en de bezetting van de 
IC. Er zijn drie niveaus: waakzaam, zorgelijk en ernstig. Op dit moment is het 
landelijke risiconiveau 'zorgelijk'. Dat niveau wordt wekelijks opnieuw bepaald.
 
Vaccinaties
Landelijk zijn er ruim 23,7 miljoen vaccinaties gezet. Dit aantal neemt gestaag toe. Zowel in 
Zwijndrecht als in de regio Zuid-Holland Zuid is de vaccinatiegraad inmiddels 76%, landelijk is 
dat 80,9% (bron: RIVM d.d. 13 okt. 2021 betreft volledig gevaccineerd 12 jaar en ouder). Ik blijf 
het belang van vaccinatie graag onderstrepen. Mensen die gevaccineerd zijn belanden aantoonbaar 
minder gauw in het ziekenhuis. Om de vaccinatiegraad omhoog te krijgen, gaat de GGD in november 
een tweede prikronde in de wijk organiseren. Vaccineren zonder afspraak. Zo’n initiatief heeft eerder 
uitstekend gewerkt.
  
Maatregelen
Morgen wordt het corona toegangsbewijs al weer 3 weken gebruikt. We kunnen voor Zwijndrecht 
zeggen dat de toepassing van het corona toegangsbewijs, afgezien van kleine opstartproblemen en 
hier en daar wat onbegrip, goed verloopt. Zowel in onze horeca als bij (sport)verenigingen. Het was 
voor iedereen weer even wennen aan de nieuwe situatie, maar de controles zijn goed uitvoerbaar. 
Bedoeld om weer zo normaal mogelijk door een deur te kunnen.
 
Handhaving
Ik krijg wel de eerste signalen dat de controles op het corona toegangsbewijs door 
ondernemers enigszins versloffen. Wij zijn als gemeente heel duidelijk. We gaan met overtreders 
eerst in gesprek. Bij herhaling schrijven we een boete uit. Daarna volgt eventuele sluiting. Ik heb er 
vertrouwen in dat we die stap in Zwijndrecht en Heerjansdam niet hoeven te zetten.
 
Vanuit het Rijk hebben we een bijdrage mogen ontvangen voor de controle op de corona 
toegangsbewijzen. Extra geld voor korte termijn inzet via SUS-wachten, corona coaches en andere 
vormen van begeleiding en toezicht.
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Evenementen
Zaterdag 25 september was het landelijke Burendag! Hoe was uw Burendag? Het weer was goed en 
ik heb veel leuke activiteiten gezien. Heerlijk dat dit weer kon. Ik ben zelf maar eens op een ladder 
geklommen om de appelboom van zijn vruchten te ontdoen. Vorig jaar was de oogst beter, maar 
toch. Genoeg appels in een mandje voor de buren. 
 
Ik kan me voorstellen dat u zich afvraagt hoe de Sinterklaasviering gaat verlopen. Oud en Nieuw. We 
zijn in gesprek met de verschillende organisatoren over het organiseren van leuke evenementen. Ons 
uitgangspunt daarbij is: denken vanuit mogelijkheden. Uiteraard wel alles volgens onze lokale regels 
en de nog geldende corona maatregelen. Maar steeds: hoe kan het wel?!
 
Tot slot
Onze eerste raadsvergadering 'oude stijl' was fijn. Bijzonder om elkaar weer fysiek te ontmoeten. 
Zonder 1,5 meter afstand in Spektakel. Daarna weer een ouderwetse raadsavond op het 
gemeentehuis. Waar die hoort. Of met de woorden van ene JK: zoals het beurt. Houden zo!
 
Over drie weken kom ik bij u terug met update nummer 50. Normaal gesproken is een 'jubileum 
editie' reden voor een feestje. Deze natuurlijk niet. De aanleiding van corona is daar veel te ellendig 
voor. Zo lang al. Gelukkig op zijn retour. Nummer 50 is dus hopelijk mijn laatste …… 

Ik wens u een goed weekend. 
 
Hartelijke groet,
 
Hein van der Loo
Burgemeester


